

Cabinet Resolution No. (10) of 2024

Amendments in some provisions in Cabinet Resolution No. (75) of 2023 regarding administrative fines for violations related to the implementation of Federal Decree Law No. (47) of 2022 regarding tax on companies and businesses.

Based on what was presented by the Minister of Finance and the approval of the Council of Ministers.

Added to the table of administrative violations and fines attached to Cabinet Resolution No. (75) of 2023, referred to, are:

Article one

S. No.	Violation	Fine
14	Failure of the taxable person to submit a tax registration application within the period specified by the Authority in accordance with the Corporate Tax Law	10,000

This decision will be published in the Official Gazette, and will be effective from March 1, 2024

22 February / 2024



قرار مجلس الوزراء رقم (10) لسنة 2024
بتعديل بعض أحكام قرار مجلس الوزراء رقم (75) لسنة 2023
في شأن الغرامات الإدارية للمخالفات المرتبطة بتطبيق المرسوم بقانون اتحادي رقم (47) لسنة
2022 في شأن الضريبة على الشركات والأعمال

مجلس الوزراء:

- بعد الاطلاع على الدستور،
 - وعلى المرسوم بقانون اتحادي رقم (47) لسنة 2022 في شأن الضريبة على الشركات والأعمال، وتعديلاته،
 - وعلى قرار مجلس الوزراء رقم (75) لسنة 2023 في شأن الغرامات الإدارية للمخالفات المرتبطة بتطبيق المرسوم بقانون اتحادي رقم (47) لسنة 2022 في شأن الضريبة على الشركات والأعمال،
 - وبناءً على ما عرضه وزير المالية، وموافقة مجلس الوزراء،
- قَرَّر:

المادة الأولى

يُضاف إلى جدول المخالفات والغرامات الإدارية المرفق بقرار مجلس الوزراء رقم (75) لسنة 2023، المشار إليه، ما يأتي:

م	بيان المخالفة	قيمة الغرامة الإدارية بالدرهم
14	عدم قيام الخاضع للضريبة بتقديم طلب التسجيل الضريبي خلال المدة المحددة من الهيئة وفقاً لقانون ضريبة الشركات.	(10,000)

المادة الثانية

يُنشر هذا القرار في الجريدة الرسمية، ويُعمل به من 1 مارس 2024.



محمد بن راشد آل مكتوم
رئيس مجلس الوزراء

صدر عنا:

بتاريخ: 12 / شعبان / 1445 هـ
الموافق: 22 / فبراير / 2024 م